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Abstract (en)
This machine, consisting of a number of unit tampers (1,1',1",1") which are attached to each other and each of which carries a number of rams (6)
has a total length shorter than the length of the tamping caisson of the value of a movement stroke (C), all the rams being separated by a uniform
distance (E1) at least equal to the said stroke (C) so that the alternating movement of the machine with this stroke (C) provides the tamping of the
coal over the whole length of the tamping caisson, the rams being additionally braked and stopped, when necessary, by a device with rollers of the
free-wheel type in the direction of the rise of the ram, with automatic action. <IMAGE>

Abstract (fr)
Cette machine, composée de plusieurs pilonneuses élémentaires (1,1',1",1"”) attelées les unes aux autres et portant chacune plusieurs pilons (6),
a une longueur totale inférieure a la longueur du caisson de pilonnage de la valeur d'une course de déplacement (C), tous les pilons étant séparés
d'une distance constante (E1), au plus égale a ladite course (C) de sorte que le déplacement alternatif de la machine avec cette course (C) assure
le pilonnage du charbon sur toute la longueur du caisson de pilonnage, les pilons étant, en outre, freinés et arrétés, quand c'est nécessaire, par un
dispositif a rouleaux du type a roue libre dans le sens de la montée du pilon, a action automatique.
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